
Referat fra generalforsamling d. 21.03.2019 i Grundejerforeningen Østermarken

1. Valg af dirigent og godkendelse af dagsorden.

Ole Normann Dam, blev valgt til dirigent. Ole kunne konkludere at generalforsamlingen var indkaldt 
rettidigt og i henhold til reglerne.

2. Formandens beretning

Formandens beretning blev fremlagt af Peter Thomsen.

3. Godkendelse af regnskab for 2018

Kasserer Kim Rasmussen fremlagde regnskabet for 2018.

Der blev spurgt ind til hvad den ekstra ordinære kontinent opkrævning der var i 2018 blev brugt til.

Svar: Det blev brugt til vejvedligeholdelse og opsætning af bænke.

Regnskabet blev godkendt.

4. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer

Vedtægtsændringer blev fremlagt af Sune Borkfelt

Ændringsforslag fra de fremmødte til generalforsamlingen:

- §2 stk. 1 det var et ønske om at ændre:

a) at støtte afviklingen af sociale arrangementer og initiativer for beboerne i området.

Til:

a) at støtte arrangementer og initiativer for beboerne i området.

Ændringen blev vedtaget.

- §4 stk. 4, der var et ønske om at ændre:



- ved skriftlig henvendelse til samtlige medlemmer, eller

- ved e-mail til alle medlemmer der har registreret deres e-mail adresse hos foreningen.

 Til:

- ved skriftlig henvendelse til samtlige medlemmer, og/eller

- ved e-mail til alle medlemmer der har registreret deres e-mail adresse hos foreningen.

Ændringen blev ikke vedtaget.

- §4 stk. 5, der var et ønske om at beholde oplæsning og godkendelse af referat.

Dette blev vedtaget

- §9 stk. 4, forslag ændring fra ”snefondens midler” til ”kontoens midler”.

Dette blev vedtaget.

- $  11 stk. 1 Der blev forslået at skrotte dette punkt og bruge foreningens ordensregler.

Dette blev ikke vedtaget.

Der blev stemt om en vedtagelse af samtlige vedtægsændringer inklusiv de ovenstående vedtagne 
ændringsforslag. Vedtægtsændringer blev godkendt.

Da der ikke var nok fremmødte på generalforsamlingen, skal der afholdes en ekstra ordinær 
generalforsamling for endeligt at få godkendt ændringerne til vedtægterne.

5. Godkendelse af budget for 2019 samt fastsættelse af kontingent.

Kim Rasmussen fremlagde budgettet for 2019, dette blev godkendt.

Kontingentet på 2.300 kr. blev vedtaget.

6. Fastsættelse af kontingent for 2020

Der blev vedtaget et kontingent for 2020 på 2300 kr.



7. Valg af kasserer

Kim Rasmussen genopstillede og blev genvalgt.

8. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer

På valg er:

Elin Mikkelsen træder ud af bestyrelsen.

Peter Morell genopstillede og blev valgt

Sune Borkfelt genopstillede og blev valgt

Martinus Nielsen, ØM 96 stillede op og blev valgt.

Bestyrelsen består herefter af:

Peter Thomsen (formand), ØL 21 – på valg i 2020

Steffen Dahlin, ØL 51 – på valg i 2020

Kim Rasmussen (kasserer), ØL 90 – på valg i 2021

Peter Morell, ØM 64 – på valg 2021

Sune Borkfelt, ØL 126 – på valg i 2021

Heidi Gadegaard, ØL 30 – på valg i 2020

Martinus Nielsen, ØM 96 – på valg i 2021

9. Valg af 2 suppleanter

Rasmus Søgaard, ØL 68 stillede op og blev valgt til 1. suppleant.

Carsten Plesner, ØL 9 stillede op og blev valgt til 2. suppleant

10. Valg af revisorer



Ole Norman Dam genopstillede og blev genvalgt.

Rasmus Søgaard genopstillede op og blev valgt.

11. Nedlukning af forskønnelsesplan.

Peter informerede om at bestyrelsen ikke længere har tænkt sig at køre videre med 
forskønnelses planen, blandt andet fordi mange af tingene kostede mere end man 
fra bestyrelsen ønskede at bruge.

12 Eventuelt

Der blev spurgt til sprøjteplan som der kom et ønske om på sidste 
generalforsamling.

Svar: Manuel fjernelse af ukrudt er for dyrt. Gasning er dårligere for miljøet end 
round-up.

Der blev spurgt ind til læhegnet på ØM mod vest var ved at blive højt og der var et 
ønske om at få det beskåret.

Svar: bestyrelsen kigger på det.

13 Oplæsning og godkendelse af referat.

Godkendt.


